



商人上網選字,巨獎一 click即中!

A businessman struck the biggest prize ever with just a click!

全馬爾馬·福爾斯金的歷史時於在 2000年 9月 25日(蘇那二 - 3413/10 期)被否寫了 1 他位李启雪等縣 的商人時代書等 RM47,826.929.50 開金,也更在一夜之間成為全馬暴布 "高" 案的人 1 但好應 多多六次前 65的 在 2010年 3 月桂介之後,母每一期至少校及 RM50。而這一次母是在家理上鄉南縣 多多博司國結構,不能思地在"李建國字系統"中 click 了一下,那一起 8,11,19,22,54,55 的 李建铁網就讓他成為最高機能開金的兩主,更成為人人與某的千萬富高!

然此,刘建定的好理关系,公司上周进修"申请属字系统",第二章今天的申请提供,及实历史。 建模数据全共的报告;多多推荐,他之位; businessman from Selangor won the biggest ever Jackpot in the Malaysian history with a whopping RM47.826.929.50 million in winnings! The lucky winner, who has been an ardent follower of SUPREME TOTO 6/55 since the game was launched in March 2010, regularly places RM20 worth of bets on the game. His winning set of numbers (6, 11, 19, 22, 54, 55) was obtained from the lucky numbers generator in SPORTS TOTO's website. With just one click, our lucky winner's life changed overnight as he became the winner of the biggest jackpot ever!

So, what are you waiting for? You could be the next history-maker by picking your lucky numbers today! SPORTS TOTO, go for it!







Jackpot RM47,826,929

Won through Sports Toto Website Lucky Pick!!

A supremely lucky man in his 50s, from Selangor won the most enviable jackpot, totaling RM47,826,929.50 through Supreme Toto 6/58 1st prize Jackpot on 28 September 2010 (Draw No. 3413/10). He bet on 10 sets of 'Lucky Pick' numbers obtained from Sports Toto Website and one of it '8, 11,19,22,54 & 55' matched the drawn numbers.

According to the winner, he had been an ardent follower of Supreme Toto 6/58 ever since it was launched on 20 March 2010. His persistence brought him great wealth. The winner and his wife also said that they could not spend all the money on their own and the money is definitely going to benefit many people around them, especially their siblings and those who need financial assistance.

Believe in yourself and never give up easily as your persistence could bring you wealth in a second. Sports Toto, Go For It!

以多多博彩网站'电脑挑选幸运号码方式'赢取 RM47,826,929积宝奖金!!

一名雪兰莪州、五十余岁的超级率运大赢家于2010年9月28日(星期二),第3413/10开彩期中,以一组由多多博彩电脑挑选率运号码方式组成的号码 "8,11,19,22,54及55",赢取了马来西亚前所未有的最丰硕积宝奖金,总 值RM47,826,929.50。

这名举运儿表示,打从好运多多六合彩(6/58)于2010年3月20日推介以来,他都持之以恒地追逐这项游戏,最终让他的付出得到回报!他坦言,他们夫妇俩无法完全用完这笔奖金,因此他们将会用部分的钱来帮助周遭的人,特别是经济不济的兄弟姐妹:他们也计划帮助社会中的不举人士,和那些急需金钱援助的一群。

相信自己,不轻易放弃,可能下一秒就会带给你无数的财富。多多博彩,追 之也!







